

- In 2006, the north-south line of the Light Rail Transit (LRT) project became an increasingly real public investment.
- The Transportation Master Plan (TMP) identified three future stations along the existing O-train corridor at: Bayview, Gladstone, and Carling Avenues.
- The City of Ottawa undertook the Carling-Bayview LRT Corridor Community Design Plan (CDP) to examine how the areas around these three, future LRT stations, especially the vacant or underutilized lands, ought to redevelop.
- In 2008, the CDP was put on hold after the LRT project was cancelled.
- In 2012, the City broke the one Carling-Bayview CDP into three separate CDP studies, one for each of the stations.
- In 2013, the Bayview Station District CDP was adopted by Council
- The Preston-Carling District CDP is on-going and targeted for completion in Winter 2014.
- The Gladstone Station District CDP is the final of the three three study areas.

- En 2006, le projet d'investissement public du tronçon nord-sud du train léger sur rail (TLR) se concrétise de plus en plus.
- Le Plan directeur des transports (PDT) désigne trois stations le long du couloir actuel de l'O-Train, soit les stations des avenues Bayview, Gladstone et Carling.
- La Ville d'Ottawa amorce l'élaboration du plan de conception communautaire (PCC) du couloir de train léger Carling-Bayview pour examiner des moyens de revitaliser les terres situées en périphérie de ces trois futures stations de TLR, plus particulièrement les terrains vacants ou sous-exploités.
- En 2008, le PCC est interrompu en raison de l'annulation du projet de TLR.
- En 2012, la Ville morcelle le PCC Carling-Bayview en trois PCC distincts, soit un pour chaque station projetée.
- En 2013, le Conseil adopte le PCC du secteur de la station Bayview.
- L'élaboration du PCC du secteur Preston-Carling se poursuit; on prévoit le terminer en hiver 2014.
- Le PCC du secteur de la station Gladstone est le dernier des trois secteurs à l'étude.

The Three Carling-Bayview LRT Corridor Community Design Plan Studies

Les trois études relatives au Plan de conception communautaire (PCC) du couloir de TLR Carling-Bayview

